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ZÁPIS 
jednání odborné komise Rady města č. 7/2015 

Kulturní komise ,  
které se uskutečnilo 

v pondělí 12. 10. 2015 od 19:00 hodin  
v Multifunk čním centru města Heřmanův Městec.  

(zasedací místnost 1. patro) 
 

 
Přítomni: Dalimil Nevečeřal, Mgr. Eva Bočková, Michal Dziedzinskyj, František 
Pleskot, Mgr. Alena Tučková, Mgr. Marek Výborný, Mgr. Josef Wolf 
Omluveni: Petr Hora,  Josef Hlína, Gabriela Jirousková 
Neúčast:  Tadeáš Kvis 
Hosté: Josef Kozel - starosta 
  

1. Předseda komise seznámil členy s programem jednání. Nebyl vznesen žádný 
doplňující návrh jednání do programu. 

2. V rámci rekapitulace předchozích jednání komise seznámil Marek Výborný 
členy komise s průběhem výběru nového klavíru do synagogy. Dále předseda 
komise informoval členy komise o tom, že byly radě města předloženy 3 návrhy 
k projednání (souhlasné stanovisko ke koncepci galerie v židovském 
dvojdomku, úpravy a užívání výlepových ploch a návrh akcí pořádaných 
městem v roce 2016). Projednán byl již bod týkající se galerie (Usnesení č. 
396/2015), ostatní budou projednány na dalším zasedání rady dne 21.10.2015.  

3. Předseda komise informoval členy o připravované schůzce s vyhodnocením 
oslav – v kině v pondělí 19.10. od 17:00. 

4. Předseda komise dále informoval členy o nové nájemní smlouvě v kině, která 
byla změněna v souvislosti se změnou majitele budovy: Smlouva na dobu 
určitou (do roku 2017) byla nahrazena smlouvou na dobu neurčitou s výpovědní 
dobou 1 rok a zůstaly zachovány všechny ostatní nájemní podmínky. 

5. Od minulého jednání komise nebyla do Plánu kulturních akcí přidána žádná 
nová akce. Člen komise František Pleskot seznámil ostatní členy 
s rozpracovaným plánem výstav v židovském dvojdomku na rok 2016 a 
záměrem dohodnout některé další výstavy. Předseda kulturní komise 
připomněl, že je i nadále hlavním garantem výstav místostarosta Otakar 
Volejník, se kterým je třeba návrhy a žádosti vystavovatelů konzultovat. 
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6. V dalším bodu jednání byla kulturní komise seznámena s dokumenty Zásady 
pro poskytování dotací a Programem podpory kultury. Dokumenty představil 
osobně pan starosta Josef Kozel. Vysvětlil, že první dokument je obecný a řeší 
sjednocení postupů při podávání a projednávání žádostí o dotace z rozpočtu 
města. Druhý dokument se týká konkrétně dotací v oblasti kultury a je možné 
s ním v dalších letech dále pracovat ve smyslu zdůraznění určitých priorit 
podpory kultury z rozpočtu města. 

7. Členové kulturní komise se postupně vyjadřovali k jednotlivým bodům 
dokumentů. Kromě drobných úprav v textu se jednalo také o formulace, které 
byly vyhodnoceny jako nadbytečně (opakující se), několik bodů komise navrhla 
přesunout z dokumentu v oblasti kultury do obecných zásad.  

Členové komise Marek Výborný a Michal Dziedzinskyj přišli také 
s pozměňovacími návrhy koncepčními. Navrhli vypustit ze zásad i programu 
podpory kultury části týkající se práva komise na kontrolu podkladů, plnění 
podmínek dotace apod. Argumentem bylo, že kontrolní činnost by měli 
vykonávat zástupci vedení města, nikoliv kulturní komise jakožto poradní 
orgán. V tomto směru nedošlo k jednoznačné shodě, ale zazněly argumenty, že 
komise by neměla povinnost, ale možnost provádět kontroly správnosti 
předložených pokladů, dodržování podmínek dotací apod.  

8. Po téměř 3 hodinové diskuzi nad zásadami a pravidly dotací bylo dohodnuto, že 
pan starosta cca do týdne zapracuje navržené úpravy textu do dokumentů. Nové 
verze budou rozeslány členům komise e-mailem k závěrečné kontrole a 
připomínkování. Konečné návrhy dokumentů by měla Rada města projednávat 
na svém zasedání dne 4.11.2015 

9. Jednání komise bylo ukončeno ve 22:20 hodin. Další termín jednání bude 
domluven operativně dle potřeby v průběhu listopadu 2015. 

Zapsal: Dalimil Nevečeřal, v.r. 


